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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1105 Trafiksäkerheten för cyklister på Alnöbron

Trafikverket ansvarar för planeringen av det statliga vägnätet, och där ingår 
infrastruktur för cykel.

Till Alnö, som ligger i Sundsvalls kommun i Västernorrlands län, finns en bro 
som förbinder ön med fastlandet. Att använda bron för att ta sig till och från ön 
är det enda sättet om man inte har en båt eller motsvarande. Bron är tvåfilig och 
har två smala trottoarer, en på vardera sida. Det bor närmare 9 000 personer på 
Alnö, och på sommaren dubblas detta antal. 

Det är inte bara Alnöbor som vill ta sig till fastlandet och tillbaka. Alnö är en 
populär ö att cykla på, och varje vecka trängs oskyddade cyklister på vägen 
över bron tillsammans med annan trafik, då den smala trottoaren är en 
omöjlighet att cykla på. 

Regeringen presenterade den 28 april 2017 en nationell cykelstrategi med syfte 
att främja en ökad och säker cykling. Cyklister utgör den största gruppen 
allvarligt skadade i vägtrafiken. Att cykla är ett hälsosamt sätt att ta sig fram 
och bidrar till en bättre folkhälsa, men ju fler som cyklar, desto större är risken 
för olyckor. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är därför:

 

När ska Alnöborna få en säker bro att cykla på? 

………………………………………

Anne-Li Sjölund (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-18
Besvaras senast
2021-01-04
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


